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REFERAT 
fra Studentrådet HFs møte  
Tirsdag 05.09.23 kl. 17.00 på D156 
 
Møteleder:  Lasse Zetterlund 
Referent:  Maiken Kildal Berntsen 
 
 
Studentrådet HFs medlemmer: 
FTV Internt ansvarlig Lasse Zetterlund 
FTV Fakultetsansvarlig Synne Svarstad Hanslien 
FTV Læringsmiljøansvarlig Håkon Gravem Isaksen  
FTV Kommunikasjonsansvarlig Tobias Brox Bordal 
IFR Maren Grothe 
IHK DRV Ulrik Joachim Stange  
IHK DRV Joakim Kirksæther  
IHK ARK Kathinka Aalberg 
IKM Theo Nørving Viken 
IMS Aleksander Nessan 
IMS Trym Enge Jørstad (Fra kl. 18) 
Musikk Vilde Toverød 
Musikk Sander Krokengen 
ISL Ingrid Isdal Lindstrøm  
KULT Linde Kongsvik Aga 
LTV Hedda Solberg 
 
Observatør: 
Studenttinget Ida Austigård Ødegård  
 
 
Meldt fravær:  
KULT  Anita Vikestad 
IFR Emilie Bergmann 
IHK ARK Norunn Kristensen 
EURO Andreas Hollås Asphaug 
EURO Solve Ressem 
ISL Amund Aaseng Stubbrud 
ISL  Idun Myrseth 
IKM Kirsti Jacobsen 
Musikk Emilija Petrovska 
 
 
Ikke møtt:  
 
 
Studentrådet HFs saker:   
 
Konstituering av møtet  
 Innkallingen ble godkjent, møteleder og referent valgt.  
 
 
 
Runden rundt bordet 
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Sakene ble behandlet i følgende rekkefølge:  
 
O-sak   Bli kjent-runden rundt bordet og forventningsavklaring 
   Alle i studentrådet presenterer seg med navn og institutt. FTVene har 
en forventningsavklaring der de informerer om sin arbeidstid og hvordan de liker å bli 
kontaktet. De ønsker å kontaktes i kontortid (8-16), og først og fremst på Teams. Større 
saker sendes per e-post. Private kanaler (snap, Facebook osv.) skal ikke benyttes. Det 
samme gjelder for konsulenten.  
  
O-sak   Allmøter ved fakultet og institutt 
   Det skal arrangeres allmøte på fakultetet 23.10, og 30.10 på instituttet. 
FTVer innkaller til allmøte på fakultet, og ITVer på institutt.  
 
O-sak   Hvilke institutt de ulike FTVene følger opp 
   Synne: ISL, IKM, EURO 
   Håkon: Musikk, KULT 
   Lasse: IMS, IHK 
   Tobias: IFR, LTV 
 
O-sak   Orientering om prosjektet grønn lesesal 
   Campusverter har et prosjekt der de skal innrede en del av lesesalene 
(de åpne, ikke masterleseplasser) med planter, slik at det blir grønnere og triveligere å 
oppholde seg her. 
 
O-sak   Høring om utdanningspolitisk plattform 
   Håkon (FTV) går gjennom hovedpunkter i høringssvaret for 
studentrådet. Det kommer flere innspill fra studentrådet, som Håkon inkluderer i sitt 
høringssvar.  
 
O-sak   Karrieredag 
   Karrieredagen er studentdrevet, og står nå uten styre. Per nå er det 
derfor ingen som har ansvar for denne, og den står i fare for ikke å bli arrangert. Dette 
orienteres om slik at interesserte kan melde seg, og studentrådet kan spre ordet. 
  
HF-sak 21/23   «Ta ordet» 
   Alle trekker en lapp om et tema og snakker i et minutt. 
 
HF-sak 22/23  Oppstart av ITV-vervet 
   FTVene tar en runde og får oversikt over oppstart. Vi går gjennom 
hvordan oppstart har vært og om de føler de har fått opplæring.De fleste institutt har fått 
kontakt med sine institutt, og har kommet i gang med kontorvakter. Flere mangler PTVer, 
men er på saken. 
 
HF-sak 23/23  Fadderuka: Involvering av instituttene og fagmiljøene 
   Lasse orienterer kort om saken, og hører om økt involvering fra 
instituttene og fagmiljøene ble lagt merke til i fadderuka. 
 
Flere i studentrådet var faddere under fadderuken, og så ingen forskjell fra i fjor, altså ikke 
økt involvering/synlighet fra institutt og fagmiljø. Andre opplevde mer involvering. På musikk 
ble hele instituttet invitert til en konsert, der studenter ble invitert til å opptre. Fungerte godt.  
På religion fungerte dette bra, hvor det var presentasjoner fra BA og MA.  
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Det diskuteres også hvorvidt instituttene og fagmiljøet skal involveres. Det er i hovedsak 
linjeforeningene som arrangerer opplegg i fadderuka. Det oppklares fra FTVer at det ikke 
nødvendigvis er snakk om at institutt og fagmiljø skal bidra med arrangement i fadderuka, 
men at det er snakk om å opprette kontakt med sine studenter, og ha faglig opplegg allerede 
første uke. 
 
Flere nevner at det kan være vanskelig å inkludere de som for eksempel går lektor eller har 
breddeår.  
 
HF-sak 24/23  Idas femminutt 
   Ida orienterer om hva Studenttinget jobber med nå. 

- Ledig areal på Dragvoll som tidligere er tiltenkt å være linjeforeningsareal. Det har 
vært vanskelig med finansiering. Det er derfor tatt med til eiendom for å se på 
muligheten for å gjøre arealet om til fristasjonsareal. 

- Resolusjon om felles utmatrikulering i vår. Det ble tatt videre til rektoratet. De er 
positive til det, og det er sendt videre til kommunikasjonsavdelingen. Det skal 
muligens settes en arbeidsgruppe til våren. 

- Evaluering av studiestart. Skal diskuteres i utdanningsutvalget og i dekanmøtet, og 
videre i en evalueringsprosess.  

- Jobber med campussamlingsprosjektet. NTNU jobber med hvordan 
campussamlingsprosjektet skal skje. Kontinuerlig arbeid. 

 
HF-sak 25/23  Eventuelt 
 
Eventueltsak 1 Stenging av Gunnerus-biblioteket 
   ITV på IHK ARK tar opp saken. De har stengt Gunnerus-biblioteket, og 
det gjør det vanskelig for studentene å finne litteratur. FTV Lasse har tatt opp dette med Erik 
Johansen i STi, og FTVene tar det videre.  
 
 
Eventueltsak 2 Sende inn saker på forhånd til konsulenten 
   Maiken ber alle institutt sende en punktvis liste med hva ITVene har 
gjort siden sist, for bedre føring av referat. Dette sendes samlet instituttvis, og skal inn 
senest til møtestart.  
 
Møtekritikk tas til etterretning  
 
Møtet heves kl. 18:57 
 
 
Lasse Zetterlund Maiken Kildal Berntsen 
Leder HF  referent  


